
 

      
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 8-3-2023 kl. 17.00 – 19.30 

 
 

Rækkefølge for dirigent: Pernille Stadsholt, Shazia Borup, Kim Raahede Lindblad, Louise Juhl Rytter, Jane 
Ellegaard Holm, Ann Kathrine Svane, Klaus Lundfold, Mette Nielsen, Tina Guldberg Olufsen 
Jesper Rosenvold Jakobsen, Maja Laursen, Ralf Andersen og Pia Fårbæk Jokumsen 
Elevrødder: Manilla og Alen 
 
Referent: Jacob Ingemann Kristensen 
Afbud:  Mette, Pernille, Kim, Alen, Tina,  

 

 
Dagsorden: Forklaring til punktet 

1. Velkomst v/Formanden 
Dagens dirigent (Jane) 
Mødeleder (Pia) 
Fraværende 
Underskrivelse af referat fra sidste møde 

 
3 min 

Referatet blev underskrevet. 

2. High Performance 

 
 
 

30 min 

Tina og Lars giver et oplæg omkring med High Performance(HP) er, 
hvad der arbejdes med i faget og hvordan eleverne udvælges.  
 
HP startede op på Tørring skole i 2018, som et projekt for højt 
begavede elever i udskolingen.  
HP er et tilbud for højt begavede elever, og har et omfang af to 
ugentlige lektioner, hvor to undervisere med særlig kompetencer 
underviser målgruppen.  
Målet med HP er, at den højbegavede elev bliver bevidst om sit 
potentiale, og hvordan det kan sættes i spil i alle fag. 
Dette års H/P hold er på 8 elever. H/P har en særlig værdi for denne 
elevgruppe, da de har andre at spejle sig i.  
 
 

3. Ny elev på skolen? 

 
 
 

20 min 

Vi får med jævnlige mellemrum nye elever på skolen. Vi har en 
rimelig fast procedure for indskrivning, der er forskellig alt efter 
elevens alder. 
På fri/privatskoler er det almindeligt, at elever kommer på prøve, så 
skolen kan se dem an inden de tilbydes en plads. Det kan vi som 
folkeskole ikke i samme omfang. Men kan eleverne i stedet komme 
på besøg, for at vurdere, om de ønsker at gå på skolen? 
 
Bestyrelsen drøftede besøg på skolen inden indskrivning; og et 
ønske om, at der fremadrettet tilstræbes at holde 
indskrivningsmøde i skoletiden, så nye elever og deres forældre kan 
opleve livet på skolen.  
En prøveperiode, hvor en elev går her i nogle dag, vil fremadrettet 
ikke være en mulighed på Tørring skole.  



 

 

4. Infomappen 

 
20 min 

Louise og Mette har siden sidst udarbejdet et forslag til en tekst, der i 
infomappen præsenterer Tørring skoles skolebestyrelsen. 
Drøftelse og vedtagelse af teksten. 
Præsentation af den endelige mappe, der udleveres til 
brobygningsforældrene midt i marts.  
 
Forældrerepræsentanterne har udarbejdet et tekst, som skal være 
et indstik i infomappen. Skolebestyrelsen kom med forbedringer og 
justering – indstikket tilrettes og lægges i infomappen. Det bliver 
klart til informationsmødet for brobygningsforældre den 22/3. 
 
 

Spisning 

5. Retningslinjer for god adfærd – 
pejlemærker for god trivsel 
 

20 min 

De sidste justeringer blev lavet og retningslinjerne endeligt 
vedtaget. Retningslinjer for god adfærd og pejlemærker for 
god trivsel ligges på skolens hjemmeside.  
 

6. Skolens økonomi 
- Afslutning af 2022 
- Tildeling skoleåret 23/24 

 
30 min 

Skolens ledelse orienterer om, hvordan skolen fik afsluttet 
2022 og hvordan besparelserne på skoleområdet rammer 
skolen i skoleåret 23/24. 
 
Ledelsen fortæller, at regnskabsåret 2022 for skolen endte i et 
underskud. Det er indenfor den acceptable ramme. Normalt 
får vi underskud godskrevet, men vi skal ikke regne med, at 
dette sker i år.  Det vil kunne betyde, at skolen skubber 
underskuddet foran sig ind i dette budgetår.  
Skolebestyrelsen giver udtryk for, at det ikke er gennemsigtigt 
hvilke retningslinjer og prioriteringer, der ligger til grund for, 
når nogle skoler får dækket hele eller dele af et underskud.  
Det er en udfordring. 
 
Kommende skoleår fortsætter skolen med at overforbruge på 
segregeringsbudgettet. Den eneste måde at dække dette ind 
på, er gennem den øvrige drift, eller at budgettere med et 
underskud.  
Skolebestyrelsen stemme i forhold til skolens budget er, at de 
godt kan acceptere et underskud. Vi skal vise velvillighed for at 
vende hver sten, og finde de besparelser, der er acceptable. 
Men vi skal også kunne drive skole for alle de elever, der går 
på skolen. Bestyrelsen ønsker, at ledelsen skal finde en 
balance indenfor hvilken det er muligt at drive skole på en 
ordentlig måde. 
 
  



 

 

7. Orientering: 
Formanden 
- Dialogmøde m Læring 

Ledelsen 
Elevrepræsentanter 
- Elevrøddernes rolle og 

deltagelsesmuligheder til møderne? 

Medarbejderrepræsentanter 
Skolebest. Medlemmer 
- Skolepatrulje v Aalevej? 

 
 

20 min 

Fravær i bestyrelsen betød, at punkterne skubbes til næste 
møde. 

8. Forslag punkter til kommende 
skolebestyrelsesmøde 26/4 

 
2 min 

- Princip for det gode skolehjemsamarbejde - opstart 
- Trafikpolitik – skolepatrulje? 
- Smart-watches 
- Chat GBT 

 

9. Evt 
2 min 

 

Referatet sendes ud til gennemlæsning, ændringer inden for en uge og underskrives til efterfølgende møde 
 
 
Pia Fårbæk Jokumsen / Pernille Stadsholt  
 
 
 


